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Sent: Fri 3/12/2021 8:42:08 AM

Subject: FW: communicatie rondom sneltesten

Received: Fri 3/12/2021 8:42:08 AM

Kunnen jullie even helpen met een reactie hierop?

Verzonden: vrijdag 12 maart 2021 09:41

Onderwerp: RE: communicatie rondom sneltesten

Ha,

Vanmorgen dit ook even met de minister besproken. Het frame ‘dankzij testen kunnen sectoren SNELLER open’ is een prima frame,

maar ‘dankzij testen kunnen sectoren die minder veilig zijn ook open’ is echt een dolksteek in de rug van de sector die echt alles uit

de kast heeft gehaald om veilig bezoek mogelijk te maken. En is ook echt niet waar denk ik, als je de theaters en musea vergelijkt
met de horeca bijvoorbeeld.

We moeten dit echt heel zorgvuldig formuleren dus!

Verzonden vanuit Mail voor Windows 10

Van: 5.1.2 5.1.2

Verzonden: vrijdag 12 maart 2021 09:33

cc: E BEEN. IBEX
Onderwerp: communicatie rondom sneltesten

Urgentie:Hoog

Ha RFE

Even separaat naar jou: we merken dat de sneltesten de afgelopen dagen steeds meer aandacht in de media

krijgen. Waarbij ook de pilots al genoemd worden. Ws in reactie op het wetsvoorstel dat nu ter interconsultatie uit

is.

In artikel in Trouw (https://www.trouw.nl/binnenland/waarom-de-sneltestsamenleving-er-in-nederland-nog-altijd-

niet-is~b6fdacl10/ ) viel me op dat de notie werd genoemd dat testen worden ingezet in sectoren waar het kan en

waar het ivm veiligheid nodig is, met een taxatie dat het binnen de horeca en detailhandel ws niet nodig is, omdat

eea daar veilig genoeg is.

Als dit frame zo wordt voortgezet waarin de horeca tov musea en bioscopen als veilig worden weggezet, dan gaan

zij niet meer meewerken met de pilots. Ter illustratie bijgevoegd een brief die we eerder deze week ontvingen van

de museumvereniging. Ze hechten zeer aan het frame dat het bij musea en bioscopen veilig kan. Benadrukten de

bioscopen afgelopen maandag ook.

Twee vragen aan jou:
- Kunnen we op korte termijn een strakke communicatielijn organiseren met elkaar, ter voorbereiding op

moment dat besluitvorming voorligt in de MCC?

- Laten we afspreken dat als er vragen / communicatie uit de pers zijn de komende tijd, dat we die gezamenlijk

oppakken?
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Tot slot nog: er is momenteel een voorstel in de maak mbt de inzet van stichting fieldlab tbv de pilots, zie

bijgevoegd. Onze DG is gisteren akkoord gegaan. Dat moet qua financiering nog aan financién worden voorgelegd

begrijp ik. Goed om ook hierop met elkaar te blijven sturen dat eea spoedig verloopt.

Groet
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